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SKUPŠČINA   

 

                     Datum: 12. marec 2024 
Začetek seje: 19.06 
Konec seje: 20.02 

 
Zapisnik 45. seje Skupščine 

Študentske organizacije Slovenije, 
ki je potekala v Veliki dvorani na Ekonomski fakulteti UL, Kardeljeva ploščad 17, 1000 

Ljubljana. 
 

Prisotni člani Skupščine ŠOS:  
Prisotni svetnika sveta ŠOLS in zveze ŠKIS (38): 
-02 regija 
Jan Ozvaldič (Klub mariborskih študentov), Matija Zavasnik (Študentski klub Slovenskih goric), 
Brina Godec (Prleški študentski klub), Špela Primožič (Klub koroških študentov), Janja Orovič 
(Klub ptujskih študentov), Ines Tomažič (Klub študentov Slovenska Bistrica), Domen Rituper 
(Klub prekmurskih študentov), Klara Branda (Klub ormoških študentov).  
 
-03 regija 
Patricija Furman (Klub študentov Dravinjske doline), Tim Koželj (Klub študentov občine Celje), 
Leon Čepin (Klub študentov šmarske regije in Obsotelja), Andraž Terbovšek (Klub 
zgornjesavinjskih študentov), Nika Kolar (Študentski klub mladih Šentjur), Lovro Čeh Brežnik 
(Študentski klub Žalec), Martin Golob (Šaleški študentski klub).  
 
-Dolenjska regija 
Amika Zoja Jelič (Društvo novomeških študentov), Jaša Pavlin (Društvo študentov Brežice), 
Urška Jurajevčič (Klub Belokranjskih študentov), Živa Rac (Klub kočevskih študentov), Inja 
Jankovič (Klub posavskih študentov).  
 
-Gorenjska regija 
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Miha Žagar (Klub jeseniških študentov), Irena Bogataj (Klub radovljiških študentov), Hana 
Čadež (Klub študentov Kranj), Jan Pipp (Klub škofjeloških študentov).  
 
-Osrednja regija 
Erika Dizdarević (Študentski klub GROŠ), Gaj Kren Gorše (Klub logaških študentov), Lovro 
Sukič (Klub vrhniških študentov), Nikita Čuček (Notranjski študentski klub), Marko Peterlin 
(Klub zasavskih študentov).  
 
-Primorska regija 
David Bajec (Klub ajdovskih študentov in dijakov), Sabina Japić (Klub goriških študentov), 
Mateja Vojska (Klub idrijskih študentov), Ana Birsa Krušec (Klub izolskih študentov in dijakov), 
Agnes Kreševič (Klub študentov Ilirska Bistrica), Mark Djuraševič (Klub študentov občine 
Koper), Anamarija Bažec (Klub študentov občine Piran), Lea Mekina (Klub študentov občin 
Postojna in Pivka), Matic Trpin (Klub tolminskih študentov).  
 
Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU v Ljubljani (28): Tim Kalan, Patricija Cirar, 
Metod Cvetko, Max Davidovič, Alja Dobnik, Matic Jelen, Matej Igličar, Nedžad Kanurić, Jernej 
Kavčič, Urška Kodarin, Tarik Kenjar, Tim Kržič, Peter Alojz Marn, Urška Matejčić, Matej Matos, 
Kevin Mekicar, Špela Naglič, Bisera Nikoloska, Urban Pečoler, Mercedes Polajnar, Matevž 
Skender, Kristjan Slunjski, Lana Svečko, Nika Štrekelj, Lara Tepeš, Tjaša Tomše, Anže Tratar, 
Domen Vrhovnik.  
 
Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU v Mariboru (15): 
Klara Hriberšek, Jan Kačičnik, Ajda Lipnik, Mo Lipovec, Iztok Majcen, Leeloo Obrul, Janik 
Premrov, Tine Puklavec, Nik Pušnik Bakšič, Tamara Stevanović, Žiga Tanacek, Ajda Turk, Neja 
Veit, Gašper Waldhütter, Maja Žilavec. 
 
Prisotni člani Študentskega zbora ŠOU na Primorskem (11): 
Jakob Močnik, Alan Kostelac, Mihail Pavlov, Aljaž Dujc, Rebeka Žarkovič, Igor Brdar, Andrej 
Fras, Dario Andrejevski, Matic Sečnik, Timon Popelar, Amadej Jelen. 
 
Priloge:  
- Vabilo na 45. sejo Skupščine ŠOS, 
- Zapisnik 44. (ločene) seje Skupščine ŠOS, 
- Poslovno poročilo ŠOS za leto 2023, 
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- Finančni načrt ŠOS za leto 2024, 
- Kandidatura za predsednika ŠOS, 
- Kandidatura za generalno sekretarko ŠOS. 

 
 
Marike Grubar, predsednica Študentske organizacije Slovenije (v nadaljevanju ŠOS), je 
pozdravila članice in člane skupščine ter ostale prisotne na 45. seji Skupščine ŠOS (v 
nadaljevanju Skupščine). V nadaljevanju je predstavila predsedujoče študentskim zborom in 
Svetu ŠOLS. Predsedujoče je prosila, da preverijo prisotnost.  
 
Preverjanje prisotnosti: 
Študentski zbor Študentske organizacije Univerze v Ljubljani: 28 prisotnih članov  
Študentski zbor Študentske organizacije Univerze v Mariboru: 15 prisotnih članov  
Študentski zbor Študentske organizacije Univerze na Primorskem: 11 prisotnih članov  
Svet študentske organizacije lokalne skupnosti: 38 prisotnih članov 
 
Predsednica ŠOS je ugotovila, da so vsa posamezna telesa, ki so sestavni del Skupščine, 
sklepčna, zato je sklepčna tudi Skupščina, kar pomeni, da lahko veljavno odloča.  
 
Na seji 45. Skupščine ŠOS sta se dve osebi izdajali za poslanca, ki nista bila prisotna. Domen 
Tomc se je izdajal za poslanca UL FKKT, Domen Kovačič pa za poslanca UL MF. Tajnik ŠZ ŠOU 
v Ljubljani, je od dotičnih oseb, zahteval da se identificirata in potem, ko je ugotovil, da nista 
poslanca, zahteval, da mu izročita glasovalne kartone. 
 
 
AD 1. Potrditev dnevnega reda 
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 44. seje Skupščine ŠOS 
3. Poročilo Generalnega sekretarja ŠOS 
4. Poročilo Predsednice Nadzorne komisije ŠOS 
5. Poročilo Predsednice ŠOS 
6. Imenovanje Predsednika/Predsednice ŠOS 
7. Imenovanje Generalnega sekretarja/Generalne sekretarke ŠOS 
8. Razno 
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Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 1: »Skupščina ŠOS potrjuje dnevni red 45. Skupščine ŠOS: 
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 44. seje Skupščine ŠOS  
3. Poročilo Generalnega sekretarja ŠOS 
4.   Poročilo Predsednice Nadzorne komisije ŠOS  
5.  Poročilo predsednice ŠOS 
6.   Imenovanje Predsednika/Predsednice ŠOS 
7.  Imenovanje Generalnega sekretarja/Generalne sekretarke ŠOS 
8. Razno.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 28 0 0 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 0 0 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 11 0 0 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 0 0 

 
 
Sklep je sprejet. 

 
AD 2. Potrditev zapisnika 44. seje Skupščine ŠOS 
 
Marike Grubar, predsednica Študentske organizacije Slovenije, je odprla razpravo o zapisniku 
44. Skupščine ŠOS. Na omenjen zapisnik niso bile podane pripombe oziroma popravki. 
 
Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 2: »Skupščina ŠOS potrjuje zapisnik 44. Skupščine ŠOS, kot sledi iz priloge.« 
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ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 28 0 0 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 0 0 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 11 0 0 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 0 0 

 
 
Sklep je sprejet. 
 
AD 3. Poročilo generalnega sekretarja ŠOS 
 
Marike Grubar, predsednica ŠOS, je predala besedo Roku Petriču, generalnemu sekretarju 
ŠOS. 
 
Rok Petrič, generalni sekretar ŠOS, zbrane lepo pozdravi in predstavi Finančno poročilo ŠOS 
za leto 2023 in predlog Finančnega načrta ŠOS za leto 2024, ki sta bil poslana kot prilogi vabila 
na skupščino. Gre za gradivi, ki sta bili potrjeni na seji Predsedstva ŠOS in ju mora v skladu z 
Ustavo sprejeti še Skupščina ŠOS. Pri poročilu pove, da je organizacija v prejšnjem letu 
poslovala s prihodki nad odhodki, koncesijska dajatev iz strani začasnega dela dijakov in 
študentov pa je zrastla za 15%. V lanskem letu so izpeljali veliko projektov, prav tako veliko 
njih v sklopu Dijaške organizacije Slovenije (DOS). Pove, da je višina koncesijske dajatve 
izhodišče za pripravo finančnega načrta. V letu 2023 so pričeli s posodabljanjem vizualnega 
izgleda spletne strani, prav tako si prizadevajo olajšati oddajo poročil nadzorni komisiji ŠOS. 
Strmijo k temu, da bodo poslovanje do oddaje poročil dodatno digitalizirali.  
 
Marike Grubar ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.  
 
Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 



 

Stran 6/14 

SKLEP 3: »Skupščina ŠOS sprejema Finančno poročilo ŠOS za leto 2023, kot sledi 
iz priloge.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 28 0 0 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 0 0 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 11 0 0 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 0 0 

 
 
Sklep je sprejet. 
 
Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 4: »Skupščina ŠOS sprejema predlog Finančnega načrta ŠOS za leto 2024, 
kot sledi iz priloge.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 25 2 1 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 0 0 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 11 0 0 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 0 0 
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Sklep je sprejet. 
 
Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 5: »Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom Generalnega sekretarja ŠOS.« 

 
ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 28 0 0 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 0 0 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 11 0 0 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 0 0 

 
 
Sklep je sprejet. 
 
AD 4. Poročilo Predsednice Nadzorne komisije ŠOS 
 
Valentina Vegelj Strašek pove, da se je Nadorna komisija ŠOS v lanskem letu sestala dvakrat 
na mesec, z izjemo poletnih mesecev, ko so imeli po eno sejo. Vse skupaj so se sestali na 22. 
rednih sejah, 2. korespondenčnih in 1 izredni seji.  Pozornost so v lanskem letu namenili 
predvsem nadzoru poslovanj in delovanj OO ŠOS in ŠOS za leto 2021 in delno že za 2022. V 
lanskem letu so 27 organizacijskih oblik enkrat ali večkrat pozvali k dopolnitvam. 7 klubov, so 
zaradi neodzivnosti pozvali tudi na ustno obravnavo. Za leto 2021 jim odprt ostaja samo še en 
klub, čigar dopolnitve čakajo. V začetku leta (9.3.) so Klubu študentov občine Piran izrekli 
denarno sankcijo v višini 6.800 EUR zaradi ugotovljene nenamenske in negospodarne rabe 
sredstev. Sankcija se je nanašala na poslovno leto 2020. Prav tako so jim zamrznili sredstva 
za obdobje 4 mesecev. Tekom leta 2023 so izrekli nekaj kazni za nesodelovanje v skupni višini 
2.250 EUR tudi OO ŠOS – Klub študentska organizacija Hrastnik. Klub je bil pred izrekom prve 
kazni pozvan na ustno obravnavo, vendar se te niso udeležili. Vse do konca leta 2023 NK ŠOS 
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ni prejela zahtevanih dopolnitev, ki bi pojasnila namensko in gospodarno rabo sredstev, zato 
je NK sprejela sklep o zamrznitvi sredstev za obdobje 3 mesecev. Nadalje je NK ugotovila 
posebno težko kršitev porabe sredstev, zato se je ob izčrpanju vseh ukrepov odločila za izrek 
statusne sankcije odvzema statusa OO ŠOS. Sklep je sedaj pravnomočen in dokončen, zato bo 
NK Predsedstvu ŠOS predlagala spremembo registra OO ŠOS. NK je prejela tudi pobudi za 
ustanovitev novih OO ŠOS in sicer Nove univerze in Študentske organizacije MLC - Fakultete 
za management in pravo. V skladu s Pravilnikom o ustanavljanju novih OO ŠOS je razpisala in 
nadalje izvedla volitve, kjer pa udeležba volilnih upravičencev ni bila zadostna za ustanovitev. 
Trenutno že nadaljujejo s pregledom poročil za leto 2022, zaključenih imajo že 18 poročil od 
56 in verjamejo, da bodo vsa poročila v tem koledarskem letu, skupaj s sodelovanjem ŠOS in 
OO ŠOS, uspešno zaključili. Pričakujejo, da bodo kmalu prejeli tudi poročila za leto 2023. 
Valentina Vegelj Strašek je poudarila, da v poročilu ŠOS poročajo o vseh izvedenih projektih, 
dokumentacijo pa pošljejo za 3 oziroma 5 projektov z najvišjimi odhodki, ne glede na saldo. 
Po njenem mnenju je bilo delo NK uspešno in trudili se bodo, da tako tudi nadaljujejo.  
 
Marike Grubar ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.  
 
Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 6: »Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom Predsednice Nadzorne komisije 
ŠOS.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 28 0 0 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 0 0 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 11 0 0 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 0 0 
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Sklep je sprejet. 
 
AD 5. Poročilo Predsednice ŠOS 
 
Marike Grubar je povedala, da so v aktualnem mandatu izvedli 45 rednih sej in 12 
korespondenčnih sej Predsedstva ŠOS. Na tedenski ravni so namesto kolegija drugih članov, 
ki je prej potekal po potrebi (praviloma enkrat mesečno), v tem mandatu izvajali vsaj en dan 
tedensko, ki je bil namenjen skupnemu delu drugih članov in strokovnih sodelavcev. Ti dnevi 
so bili namenjeni obravnavi aktualnih problematik, pripravi različnih gradiv ŠOS, pripravi na 
različne seje, sestanke, za načrtovanje projektov in ostalih internih dogodkov. Na tak način sta 
z generalnim sekretarjem poskušala opolnomočiti druge člane ter okrepiti sodelovanje in 
skupinsko delo znotraj ŠOS. Članice in člani predsedstva so se redno udeleževali sej in na njih 
opozarjali na problematike, ki so jih zaznali po posameznih entitetah.  
 
Mediji so ŠOS tudi v mandatu 2023/2024 dojemali pozitivno in skoraj v celoti ustrezno 
povzemali njihove aktivnosti. Poudari, da so imeli tudi letos z mnogimi deležniki dobre izkušnje, 
predvsem s sindikati (VSS, SVIZ, Sindikat Mladi plus), s predstavnicami in predstavniki 
študentskih svetov (tu je izpostavila predvsem dobro sodelovanje znotraj Sveta Vlade RS za 
študentska vprašanja), z Državnim svetom in Državnim zborom. Nekaj težav in nestrinjanj so 
zaznali na ravni sodelovanja znotraj DS za prenovo visokošolske zakonodaje, največ težav v 
komunikaciji so imeli na ravni ministrstev. A tudi na tej ravni so vztrajali in vzpostavljali kontakt 
na različne načine, da so pridobili njihovo pozornost in pričeli reševati problematiko, kjer so 
potrebovali sodelovanje ministrstva. Tudi v tem mandatu so se redno udeleževali dogodkov in 
sej Medgeneracijske koalicije Slovenije (MeKoS) in na tak način ohranjali vez z Mladinskim 
svetom Slovenije (MSS), Zvezo društev upokojencev Slovenije (ZDUS) in dodatno še z Dijaško 
organizacijo Slovenije (DOS). 
 
Izpostavila je, da so celo leto 2023, najbolj aktualno od januarja do vključno julija, skupaj z 
Ministrstvom za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti dosegli dogovor o 
sodelovanju in nadgradnji obstoječega sistema subvencionirane študentske prehrane.  
 
Marca so v sklopu projekta Menstrualna svoboda za 8. marec razdelili več kot 152.000 
menstrualnih pripomočkov po različnih univerzah in srednjih šolah. Na ta način so dijakinje in 
študentke ozavestili o pomenu izbire kvalitetnih menstrualnih pripomočkov; zagotoviti 
brezplačne, kvalitetne (bombažne) menstrualne pripomočke za študentke in dijakinje ter Vlado 
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RS spodbudili k zagotovitvi brezplačnih menstrualnih pripomočkov v sekundarnem in 
terciarnem izobraževanju.  
 
Maja so podprli stavko, ki jo je napovedal in izvedel Visokošolski sindikat Slovenije (VSS) 
oziroma podprli zahteve sindikata po ureditvi delovnih pogojev in odpravi plačnih krivic. Takrat 
so izpostavili tudi, da je nujno potrebno urediti delovne pogoje vseh zaposlenih na način, da 
bodo ti primerni za opravljanje tako pomembnega poslanstva, kot je poučevanje. Le z 
normalnim odnosom Vlade RS, kot predstavnika delodajalca, in ukrepi, usmerjenimi v ustrezno 
vrednotenje pedagoškega dela, se ustvarijo pogoji, v katerih lahko mladi pridobijo največjo 
mero znanja in kompetenc, ki nam jih lahko predajo naši profesorji. 
 
V času avgustovskih poplav so vse višje strokovne šole in visokošolske zavode pozvali, da 
študentkam in študentom, ki so utrpeli škodo v času poplav, omogočijo prilagojeno opravljanje 
študijskih obveznosti vsaj v jesenskem izpitnem obdobju ali pa jim izjemoma omogočijo prehod 
v višji letnik pod manj strogimi pogoji kot sicer. Dijaške in študentske domove so ravno tako 
pozvali, da tem študentkam in študentom prednostno omogočijo bivanje v študentskih 
domovih, dijakom in dijakinjam pa v dijaških domovih. Dodatno so izpostavili, da naj jih vselijo 
nemudoma, še pred začetkom šolskega ali študijskega leta, saj se je bivalna stiska zanje že 
pričela in je zahtevala takojšnje ukrepanje. Pri obeh področjih so bili zadovoljni z odzivi in 
hitrostjo odzivanja. Več težav je bilo na področju naslavljanja izgube dohodkov. Skupaj s 
Sindikatom Mladi plus in DOS so pričeli njihova prizadevanja za izplačilo enkratne denarne 
pomoči v višini 400 evrov. Znesek je bil preračun na podlagi povprečnega zaslužka, ki so ga 
študenti in dijaki izgubli zaradi posledic poplav. V tem prizadevanju žal niso bili uspešni. 
 
Prizadevali so si tudi za združevanje Zoisovih in državnih štipendij. Novembra je bilo končno 
prepoznano, da je nepravično, da je socialno ogrožena dijakinja ali študentka, ki je hkrati 
izpolnjevala pogoje za Zoisovo štipendijo, morala izbirati med to obliko štipendije, ki bi jo 
nagradila za izjemne dosežke in sposobnosti, ter državno štipendijo, ki ji je pomagala pri 
spopadanju s finančno stisko v času šolanja/študija. V tej isti noveli je bil vključen tudi člen, ki 
je preprečil, da bi se državna štipendija s 1. januarjem 2024 znižala, na kar so opozarjali več 
kot eno leto. Na združevanje obeh štipendij pa celo od leta 2012. 
 
Oktobra in novembra so z akcijami na socialnih omrežjih, s sodelovanjem s civilno družbo, s 
skupnimi izjavami ter nastopi na dogodkih, uspeli soustvariti pritisk, da je prišlo do izglasovanja 
polne uskladitve socialnih transferjev. Cel čas so opozarjali, da neusklajevanje ali delno 
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usklajevanje socialnih transferjev pomeni za socialno najšibkejše, tudi študentke in študente, 
izgubo dohodka in postavljanje v socialno še bolj neugoden položaj. 
 
Zakon za položaj urejanja študentov (ZUPŠ-2), ki je bil v pripravi leto in pol (s predstavljanjem 
javnosti pa so pričeli februarja 2024), posega v 10 področnih zakonov in vključuje 19 ukrepov, 
s katerimi naslavlja nekatere ključne problematike študentov in dijakov. Med najpomembnejše 
spadajo dvig minimalne bruto urne postavke za študentsko delo na 7,58 EUR bruto; dvig 
subvencije za študentsko prehrano na 5,17 EUR; omejevanje prispevkov za študij; uvedbo 
brezplačnih vozovnic javnega potniške prometa za dijake in študente; ter zagotovitev 
brezplačnega zdravstvenega zavarovanja za vse študente. V enem tednu so zbrali več kot 
40.000 podpisov za podporo predlogu zakona. 
 
Marike Grubar ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.  
 
Predsednica ŠOS je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 7: »Skupščina ŠOS se seznanja s poročilom Predsednice ŠOS.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 28 0 0 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 0 0 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 11 0 0 
 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 0 0 

 
 
Sklep je sprejet. 
 
AD 6. Imenovanje Predsednika/Predsednice ŠOS 
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Marike Grubar je povedala, da Predsedstvo ŠOS predlaga Skupščini ŠOS v imenovanje 
kandidata Luka Mihaliča in ga pozvala k predstavitvi.  
 
Luka Mihalič je vse lepo pozdravil, nato je izpostavil kljlučne točke, vizijo in izzive, ki jih 
naslavlja v svojem programu. Sam program je že bil predstavljen znotraj predstavitev po vseh 
entitetah. Poudaril je, da glavno vlogo vidi v povezovalnem in konstruktivnem pristopu ter 
dobri informiranosti celotnega predsedstva. Za dobro vseh študentov v Republiki Sloveniji 
zagovarja usklajevanje mnenj med organizacijskimi oblikami ŠOS ter izpostavi študentski 
memorandum kot ključni študentski dokument, ki določa cilje vsakega izvoljenega 
predsednika. Prav tako je izpostavil dva ključna izziva - bivanjsko problematiko in duševno 
zdravje mladih.  
 
Marike Grubar ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.  
 
Predsednica ŠOS daje na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 8: »Skupščina ŠOS imenuje Luka Mihaliča, rojenega 15. 4. 1999 v Celju, 
stanujočega na Iršičevi ulici 14, 3000 Celje, za Predsednika ŠOS za mandatno 
obdobje enega (1) leta.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 

 28 0 0 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 0 0 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 11 0 0 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 0 0 

 
 
Sklep je sprejet. 
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AD 7. Imenovanje Generalnega sekretarja/Generalne sekretarke ŠOS 
 
Marike Grubar je predala vodenje seje Skupščine novoizvoljenemu predsedniku. Luka Mihalič 
se je vsem zbranim zahvalil za izkazano podporo. Nato je povedal, da Predsedstvo ŠOS 
predlaga Skupščini ŠOS v imenovanje kandidatko Amando Teršar in jo pozval k predstavitvi.  
 
Amanda Teršar je program predstavila že znotraj predstavitev po vseh entitetah. Povedala je, 
da strukturo ŠOS dobro pozna, saj je članica predsedstva že 5 let in je tako seznanjena z vsemi 
notranjimi procesi, ki se odvijajo v organizaciji.  
 
Ker zainteresirana javnost, ki ni del skupščine ŠOS, kandidatki ne more zastavljati vprašanj, je 
vprašanje zastavil Domen Vrhovnik, poslanec ŠOULJ (Filozofska fakulteta). Zanimala ga je 
njena funkcija na Zvezi študentskih klubov Slovenije leta 2019, ko se je zgodila kraja 70.000 
EUR, ali je soglašala s tem, da se ta informacija zadrži in kdo bi po njenem mnenju moral nositi 
delno odgovornost, da se je kraja zgodila.  
 
Amanda Teršar je odgovorila, da je bila leta 2019 vodja osrednje regije in pri organizaciji 
Škisove tržnice nikoli ni sodelovala. Vedela je, da se je stvar zgodila, ni pa sodelovala pri 
odločitvi, da se informacija zadrži. Ravno nasprotno – bila je ena izmed tistih, ki je zagovarjala, 
da se informacija čimprej preda naprej. Po njenih informacijah je postopek na policiji še vedno 
odprt in Zveza študentskih klubov Slovenije še vedno čaka na uradne rezultate preiskave.  
 
Lovro Čeh Brežnik iz Kluba študentov Žalec je povedal, da so zbrani na seji organizacije, ki je 
za študentsko skupnost in študentsko organiziranje storila ogromno, zato je prejšnje vprašanje 
označil kot vprašanje na mestu, vendar je dodal, da proceduralno žali celotno skupščino. 
 
Luka Mihalič ugotavlja, da ni dodatnih vprašanj.  
 
Predsednica ŠOS daje na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 9: »Skupščina ŠOS imenuje Amando Teršar, rojeno 22. 7. 1996 v Ljubljani, 
stanujočo na Notranjski cesti 49a, 1360 Vrhnika, za Generalno sekretarko ŠOS za 
mandatno obdobje dveh (2) let.« 

 

ŠZ ŠOULJ ZA PROTI VZDRŽAN 
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 26 0 2 

ŠZ ŠOUM ZA PROTI VZDRŽAN 

 15 0 0 

ŠZ ŠOUP ZA PROTI VZDRŽAN 

 11 0 0 

Svet ŠOLS ZA PROTI VZDRŽAN 

 38 0 0 

 
Sklep je sprejet. 
 
AD 9. Razno 
 
Luka Mihalič odpre razpravo pod točko razno.  
 
Fazli Gashi se v imenu predsedstva ŠOS in strokovnih sodelavcev zahvali Marike Grubar in 
Roku Petriču za delovanje pri Študentski organizaciji Slovenije in čestita novoizvoljenemu 
predsedniku in generalni sekretarki. Luka Mihalič se zahvali za vso pomoč ob sprejetju v 
organizacijo in Marike Grubar ter Roku Petriču skupaj s strokovnimi sodelavci podeli nagrado. 
Sledila je tudi zahvala iz strani bivše predsednice ŠOS in generalnega sekretarja, kjer sta 
poudarila enotnost, ki je temelj študentstva.  
 
Predsednik ŠOS zbrane povabi na pogostitev in ob 20:00 zaključi 45. skupščino ŠOS. 
 

Zapisnik zapisala: Zapisnik potrjuje: 

Inja Jankovič Luka Mihalič 

Sekretarka Predsedstva 
Študentske organizacije Slovenije 

Predsednik 
Študentske organizacije Slovenije 

                     


